
 Pan Bogusław Dębski: „Dowiedziałem się, że ma wzrosnąć VAT na 

urządzenia medyczne do stawki podstawowej 23 w przyszłym roku. Prosiłbym 

Zarząd o rozważenie możliwości (bo to jest okoliczność niezależna od beneficjentów) 

podniesienia alokacji (która jest brutto – razem z VAT-em). Proszę to rozważyć i 

poinformować o efektach tych rozważań.” 


